

The Redbook Project

Bring in what you got.

So begann die Entwicklung eines ungewöhnlichen aber mitreißenden Sounds, den The Redbook Project mit bringen.

Die 4 Musiker mit Frontsängerin und Gründerin MAXX bestechen seit 2016 mit ehrlichem, mal roughen, mal soften sound der immer in Bewegung ist.

Die Mischung aus Soul und Pop so wie Jazz und Hip Hop bekommt durch jeden der 4 einen ganz eigenen Charakter.

Nun, nach fast über einem Jahr Arbeit, haben sie ihre Debut-EP Changing Shapes am 03.11.2018 in der Panke in Wedding released, bei dem bei jedem der 6 Songs die ganze Tiefe eines jeden der 4 Musiker einfängt und gleichzeitig so universal geblieben ist, dass sich jeder in ihnen wieder finden kann.

The Redbook Project

Bring in what you got.

This was the beginning of an unusual but breathtaking sound, that The Redbook Project delivers in every show.

Since 2016 the 4 musicians with leader and singer MAXX captivate their audience with an honest, sometimes rough, sometimes soft sound wich always keeps staying in motion.

The Mixture of Soul, Pop, Jazz and Hip Hop has it's very own character, given and shaped by each of the members MAXX, Bruno, Lukas and Aike.

After almost over a year of work, The Redbook Project finally released their debut EP Changing Shapes at the 3rd of November at Panke in Wedding.

All 6 songs of the EP are showing the whole depth of the whole Band and stayed so universal that everyone can find them selves in it.